

Das Härteportfolio bei ZwickRoell – Ihr Komplettlösungspartner. Von Nano bis Makro. Von Serie bis Customizing.

*Alexander Rekelkamm, EMCO-TEST GmbH +
Michael Grandits, EMCO-TEST GmbH*

In diesem Vortrag geht es um die Vorstellung des Produktportfolios der Härte in der ZwickRoell Organisation. Von einem Einfachen Handtestgerät bis hin zum vollautomatischen Testgerät. Zudem Möchten wir die verschiedenen Geschäftsbereiche und Kundenbedürfnisse vorstellen. Ziel ist dem Zuhörer einen Einblick auf das umfassende Härte-Portfolio zu geben und Appetit zu machen, sich mit uns auf dem Stand auszutauschen.

The hardness portfolio at ZwickRoell - your complete solution partner. From nano to macro, from series to customizing.

This lecture is about the presentation of the hardness product portfolio in the ZwickRoell organisation. From a simple handheld tester to a fully automated tester. Furthermore we would like to present the different business areas and customer needs. The aim is to give the audience an insight into the comprehensive hardness portfolio and make them hungry for talk to us on the booth